

2 YEAR WARRANTY



YOUR FORNETTO SMOKER IS COVERED AGAINST DEFECTS FOR A PERIOD UP TO 2 YEARS FROM DATE OF PURCHASE FOR PARTS LABOUR AND REPAIR.

THIS WARRANTY EXCLUDES SURFACE RUST AND DAMAGE CAUSED BY ABUSE OR NEGLIGENCE.

PLEASE THOROUGHLY READ CONDITIONS OF THE WARRANTY

www.garthsupport.com www.fornetto.com www.facebook.com/FornettoWoodFiredPizzaOven

This warranty is provided in addition to other rights and remedies you may have under local Consumer Laws in your country of purchase: You are entitled to a replacement or refund for a major failure and compensation for any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure.

Any claim under this warranty must be made within 2 years of the date of purchase of the product. Proof of purchase must be presented.

CONDITIONS OF THE WARRANTY

- The product is warranted for a period of 2 years from date of purchase.
- Proof of purchase must be supplied when applying for warranty.
- This Assembly & Operating Manual must be retained in a safe place.
- The Fornetto must be operated and maintained in accordance with the instructions supplied in this Assembly & Operating Manual.
- Any repair does not extend the warranty period.
- Any parts other than original oven parts will void this warranty

INSTALLATION CONDITIONS

- All installations must conform to the applicable Gas, Electrical and Building standards as laid down by the local codes in your country, state or region.

2 YEAR WARRANTY



WHAT IS NOT COVERED IN THE WARRANTY

- Removal or re-installation costs. This warranty does not cover costs for transit, nor in home service.
- No liability will be accepted for loss or damage during transit.
- Lack of maintenance, abuse, neglect, misuse, accidental or improper installation of this appliance.
- Scratches, dents, corrosion or discoloration caused by heat, abrasive chemical cleaners or chipping of porcelain enamel parts.
- Cleaning and wear and tear - service calls of this nature are chargeable
- Corrosion or damage caused by exposure to the elements such as insects, weather, hail or grease and fat fires.
- Commercial use of this appliance.
- Unauthorized repairs or modifications during the warranty period.
- Glass breakage due to misuse or overheating.

TECHNICAL ASSISTANCE

If you experience any technical issues with your Fornetto , firstly review your Assembly & Operating Manual and the troubleshooting sections or go to www.fornetto.com

FOR WARRANTY CLAIMS OR SPARE PARTS PLEASE GO TO

www.garthsupport.com

To find your Fornetto online go to the warranty section on www.fornetto.com and select your country or region of purchase and follow the instructions.

RECORD THE FOLLOWING INFORMATION IMMEDIATELY

Date of purchase

Purchased from

Location

Model name and number

Serial number

Receipt number

ATTACH THE PURCHASE RECEIPT TO THIS WARRANTY SHEET

GARANTIE 2 ANS



VOTRE FUMOIR FORNETTO EST COUVERT POUR UNE PÉRIODE DE 2 ANS À COMPTER DE LA DATE D'ACHAT POUR LES PIÈCES, LA MAIN-D'ŒUVRE ET LES RÉPARATIONS.

CETTE GARANTIE EXCLUT LA CORROSION DE SURFACE ET LES DOMMAGES CAUSÉS PAR NÉGLIGENCE OU UNE UTILISATION NON CONFORME.

VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT LES CONDITIONS DE GARANTIE

www.garthsupport.com

www.fornetto.com

www.facebook.com/FornettoWoodFiredPizzaOven

Cette garantie est fournie en complément des droits dont vous pouvez bénéficier conformément à la législation en matière de protection des consommateurs du pays dans lequel vous avez acheté le produit: Vous avez droit au remplacement ou à un remboursement pour un défaut majeur et à une compensation pour toute autre dégradation ou dommage raisonnablement prévisible. Vous avez également le droit de faire réparer ou remplacer les articles si leur qualité est inacceptable et que le défaut ne peut être considéré comme défaut majeur.

Toute réclamation au titre de cette garantie doit être faite dans les 2 ans suivant la date d'achat du produit. La preuve d'achat devra être jointe.

CONDITIONS DE GARANTIE

- Le produit est garanti pour une période de 2 ans à compter de la date d'achat.
- La preuve d'achat doit accompagner toute demande de garantie.
- Le présent guide d'assemblage et d'utilisation doit être conservé en lieu sûr.
- Le Fornetto doit être utilisé et entretenu conformément aux instructions du Guide d'assemblage et d'utilisation.
- Les réparations ne prolongent pas la période de garantie.
- L'utilisation d'autres pièces que les pièces d'origine du four annulera la garantie.

CONDITIONS D'INSTALLATION

- Toutes les installations doivent être conformes aux normes applicables relatives aux gaz, à l'électricité et aux bâtiments, et telles qu'énoncées dans les codes locaux de votre pays, votre département ou votre région.

GARANTIE 2 ANS



CE QUE LA GARANTIE NE COUVRE PAS

- Les frais de démontage ou de ré-installation. Cette garantie ne couvre pas les coûts de transport, ni de dépannage à domicile.
- Toute responsabilité sera rejetée pour la destruction ou des dégâts survenus pendant le transport.
- Un manque d'entretien, un usage abusif ou non conforme, une négligence, ou une mauvaise installation de cet appareil.
- Des rayures, des entailles, la corrosion ou la décoloration causées par la chaleur, l'abrasion, un nettoyant chimique ou des éclats de porcelaine.
- Le nettoyage et l'usure - les appels pour une assistance technique dans ces cas sont facturés.
- La corrosion ou les dommages causés par l'exposition aux éléments comme les insectes, les intempéries, la grêle, la graisse ou les feux de graisses.
- L'utilisation commerciale du produit.
- Les réparations ou modifications non autorisées pendant la période de garantie.
- Le bris de verre dû à une utilisation non conforme ou à une surchauffe.

ASSISTANCE TECHNIQUE

Si vous rencontrez des problèmes techniques avec votre Fornetto, consultez d'abord votre Guide d'assemblage et d'utilisation et les sections de dépannage, ou rendez-vous sur www.fornetto.com

POUR TOUTE DEMANDE DE GARANTIE OU LA COMMANDE DE PIÈCES DE RECHANGE, RENDEZ-VOUS SUR

www.garthsupport.com

Pour trouver votre Fornetto sur Internet, allez à la section « Garantie » sur www.fornetto.com, sélectionnez votre pays ou votre région d'achat et suivez les instructions.

ENREGISTREZ LES INFORMATIONS SUIVANTES IMMÉDIATEMENT

Date d'achat

Acheté chez

Localité

Nom et numéro du modèle

Numéro de série

Numéro du ticket

ATTACHEZ LA PREUVE D'ACHAT À CE FORMULAIRE DE GARANTIE